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Protokół Nr 40/2023 

posiedzenia  

Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z 13 grudnia 2023 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Radny Marek Chyl z upoważnienia Przewodniczącego Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, p. Jana Bobka, otworzył posiedzenie Komisji 

Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego i przywitał członków Komisji oraz zaproszonych 

uczestników posiedzenia. Następnie stwierdził wymagane quorum. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1.  p. Chyl Marek, 

2. p. Andruszkiewicz Jolanta, 

3. p. Pawlik Jacek, 

4. p. Piwowarczyk Marcin, 

5. p. Słoma Jarosław. 

Nieobecni członkowie Komisji: 

            p. Bobek Jan.  

 

Następnie radny Marek Chyl zwrócił się o uczczenie  minutą ciszy pamięci ofiar stanu wojennego 

w 42. rocznicę jego wprowadzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Radny Marek Chyl poinformował, że członkowie Komisji otrzymali zaktualizowany porządek 

posiedzenia uzupełniony o Sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami dla województwa 

warmińsko-mazurskiego na lata 2016-2022 w latach 2020-2022. 

 

Następnie zapytał, czy są uwagi do zaktualizowanego porządku obrad. W związku z brakiem uwag 

poddał pod głosowanie porządek obrad Komisji z zaproponowaną zmianą, tj. wprowadzeniem ww. 

materiału do pkt. 4 porządku obrad.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 członków Komisji, przeciw – 0,  

wstrzymało się – 0.  

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja z realizacji Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020  

w zakresie zadań delegowanych Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

4. Zaopiniowanie materiałów na LV sesję Sejmiku, w tym: 

 projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2024-2037, 

 projektu uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2024 rok, 

 projektu uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Parków Krajobrazowych Pojezierza 

Iławskiego i Wzgórz Dylewskich, 



2 
 

 Sprawozdania z realizacji Planu gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-

mazurskiego na lata 2016-2022 w latach 2020-2022, 

 projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na rok 2024. 

5. Zatwierdzenie Protokołu nr 39/2023 z 24 sierpnia 2023 r.  

6. Sprawy różne i wolne wnioski: 

 wybór przedstawicieli Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej do prac w komisjach konkursowych oceniających oferty 

organizacji pozarządowych w 2024 roku w obszarach:  

-ekologia i ochrona zwierząt oraz ochrona dziedzictwa przyrodniczego, 

-aktywizacja społeczności lokalnych na obszarach wiejskich, 

-żywność i ochrona dziedzictwa kulinarnego. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

3. Informacja z realizacji Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020  

w zakresie zadań delegowanych Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Radny Marek Chyl poprosił Dyrektora Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa,  

p. Jarosława Sarnowskiego o przedstawienie ww. Informacji. 

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa, p. Jarosław Sarnowski 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił informację z realizacji Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 w zakresie zadań delegowanych Samorządowi Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Tytułem wprowadzenia wyjaśnił, że według obowiązujących przepisów, zgodnie z zasadą n+3, 

rozliczenie PROW 2014-2020 powinno nastąpić do końca 2023 r., biorąc jednak pod uwagę 

wydłużenie realizacji PROW o 2 lata, zakończenie realizacji programu będzie możliwe do połowy 

2025 r. 

 

Wskazał, że Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa wdraża działania ukierunkowane 

głównie na rozwój obszarów wiejskich, pod kątem wsparcia rolników, natomiast samorząd 

województwa warmińsko-mazurskiego kieruje wsparcie przede wszystkim do samorządów 

lokalnych i pełni funkcję instytucji wdrażającej dla dwóch działań, tj. Podstawowe usługi i odnowa 

wsi na obszarach wiejskich oraz Leader.  

 

Następnie p. Jarosław Sarnowski omówił budżet przeznaczony na pierwsze działanie,  

tj. Podstawowe usługi i odnowa wsi na obszarach wiejskich oraz poinformował, że zawiera ono trzy 

poddziałania, tj. budowa lub modernizacja dróg lokalnych, gospodarka wodno-ściekowa oraz 

odnowa wsi. Kolejno przedstawił każde z powyższych poddziałań informując o liczbie złożonych 

wniosków, beneficjentach, liczbie podpisanych umów, wartości przyznanej pomocy  

oraz zrealizowanych płatnościach.  

 

Kontynuując p. Jarosław Sarnowski wspomniał również o realizacji projektów obejmujących budowę 

targowisk i obiektów przeznaczonych na cele promocji produktów lokalnych. 

 

Ponadto poinformował o dodatkowych środkach, które województwo otrzymało z Europejskiego 

Instrumentu Odbudowy na operacje typu gospodarka wodno-ściekowa. Podkreślił,  

że zainteresowanie samorządów było zdecydowanie większe niż w pozostałych działaniach, 

ponieważ gminy mogły wnioskować o wsparcie do 100% kosztów kwalifikowalnych.  
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W dalszej części prezentacji Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa 

przedstawił działanie Leader, które umożliwia Lokalnym Grupom Działania (LGD) i Lokalnym 

Grupom Rybackim (LGR) ogłaszanie naborów wniosków na realizację operacji w ramach swoich 

lokalnych strategii rozwoju (LSR). Zwrócił uwagę, że LGD swoim zasięgiem obejmują cały obszar 

województwa, dzięki czemu wszystkie gminy mogły skorzystać ze środków Leadera. 

 

Kolejno p. Jarosław Sarnowski poinformował o poddziałaniu 19.2 wsparcie na wdrażanie operacji 

w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność i zwrócił uwagę, że najwięcej 

zawartych umów dotyczyło podejmowania działalności gospodarczej, tym samym najwięcej środków 

przyznano na rozwój działalności gospodarczej.  

Na zakończenie przedstawił wybrane wskaźniki w ramach poddziałania 19.2 dla operacji 

zakończonych i rozliczonych, wśród których zwrócił uwagę m.in. na modernizację szlaków 

turystycznych (ponad 400 km), powstanie ścieżek rowerowych (ponad 110 km), ale również  

na organizację szkoleń (ponad 460), imprez (ponad 320), liczbę osób przeszkolonych (ponad 5,3 tys.), 

a także liczbę nowych obiektów infrastruktury turystycznej i rekreacyjnej (około 260).  

 

Radny Marek Chyl podziękował za przedstawienie materiału i otworzył dyskusję. 

 

Radna Jolanta Andruszkiewicz zapytała, czy obydwie perspektywy finansowe, czyli 2014-2020 

(zakończenie w 2025 roku) oraz 2021-2027, będą realizowane równolegle.  

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa, p. Jarosław Sarnowski  

poinformował, że większość środków w ramach perspektywy 2014-2020 zostało już 

zakontraktowanych i pozostaje tylko rozliczenie wniosków o płatność.  

 

Radna Jolanta Andruszkiewicz poprosiła o informację, czy w nowej perspektywie Leader będzie 

nadal finansował działania podobne do obecnie realizowanych.   

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa, p. Jarosław Sarnowski 

potwierdził, że działania będą podobne, zostaną jedynie zmienione w niewielkim zakresie w celu 

silniejszego ukierunkowania na politykę społeczną.  

 

Radny Marcin Piwowarczyk zapytał,  do kiedy można składać wnioski w ramach perspektywy 2014-

2020, szczególnie na pozyskanie dofinansowania na podjęcie działalności gospodarczej.  

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa, p. Jarosław Sarnowski 

odpowiedział, że wnioski można składać do końca 2024 roku oraz wyjaśnił, że większość środków 

na podjęcie działalności gospodarczej zostało już zakontraktowanych.  

 

Radny Marek Chyl zapytał o wysokość dofinansowania na budowę zbiornika retencyjnego.  

Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa, p. Jarosław Sarnowski 

poinformował, że w przypadku zbiorników retencyjnych, 100% stanowi finansowanie zewnętrzne.  

 

Kolejno radny Marek Chyl zapytał, kto może utworzyć inkubatory przetwórstwa lokalnego. 

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa, p. Jarosław Sarnowski wyjaśnił, 

że inicjatorem utworzenia inkubatora przetwórstwa lokalnego może być osoba prywatna, gmina,  

a także przedsiębiorstwo, które jest zainteresowane tworzeniem produktów żywnościowych na bazie 

jednego zakładu.  

 

Radny Marek Chyl poprosił o informację, czy istniejący już podmiot może ubiegać się o środki  

na uruchomienie inkubatora przetwórstwa lokalnego. 
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Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa, p. Jarosław Sarnowski 

potwierdził, że taki podmiot również może wnioskować o środki.  

 

Po wyczerpaniu pytań radny Marek Chyl podziękował za dyskusję i poddał pod głosowanie 

Informację z realizacji Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 w zakresie zadań 

delegowanych Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Za pozytywnym przyjęciem ww. Informacji głosowało 5 członków Komisji, przeciw – 0,  

wstrzymało się – 0.  

         Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 1 

 

4. Zaopiniowanie materiałów na LV sesję Sejmiku: 

 

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2024-2037 

 projekt uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2024 

rok 

 

Radny Jarosław Słoma poprosił o głos w kwestii formalnej sugerując, aby wobec braku głosów 

sprzeciwu członków Komisji, ograniczyć liczbę wystąpień Skarbnik Województwa, z uwagi  

na uczestnictwo radnych w posiedzeniach innych komisji, na których omawiany był przyszłoroczny 

budżet. Zasugerował, aby ograniczyć się do merytorycznych pytań. Radni poparli propozycję 

radnego Jarosława Słomy.  

 

Radny Marek Chyl zapytał o przyszłoroczne budżety departamentów, których merytoryczny zakres 

działania obejmuje tematykę Komisji. 

Skarbnik Województwa odpowiedziała, że środki będą na podobnym poziomie, jak w 2023 roku, 

i dodała, że wszystkie odpowiednio uzasadnione propozycje zgłoszone przez departamenty  

do projektu budżetu zostały uwzględnione.  

Zaznaczyła także, że w 2024 roku nie będzie zaciągany kredyt długoterminowy (drugi rok z rzędu), 

co pozytywnie wpłynie na gospodarkę finansową województwa. 

 

Radny Marek Chyl przeszedł do głosowania nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2024-2037. 

 

Za pozytywnym przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 3 członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 1.  

        Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 2 

Następnie radny Marek Chyl poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2024 rok. 

Za pozytywnym przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 3 członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 1.  

 

        Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 3 
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 projekt uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Parków Krajobrazowych 

Pojezierza Iławskiego i Wzgórz Dylewskich 

 

Radny Marek Chyl oddał głos Zastępcy Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska,  

p. Małgorzacie Domurad i poprosił o omówienie ww. projektu uchwały.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Małgorzata Domurad poinformowała,  

że została wykonana cyfrowa mapa Zespołu Parków Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego  

i Wzgórz Dylewskich oraz dokonano precyzyjnego wytyczenia granic, zgodnie z obowiązującymi 

standardami. W związku z powyższym zmieniła się podstawa prawna wyznaczająca obszar Zespołu 

Parków, czego konsekwencją jest potrzeba zmiany jego statutu.  

 

Kolejno wyjaśniła, że zgodnie z ustawą z 2004 roku o ochronie przyrody, statut zespołu parków 

krajobrazowych położonych na terenie więcej niż jednego województwa nadaje w drodze uchwały 

sejmik województwa, na którego obszarze działania znajduje się większa część parku,  

w porozumieniu z pozostałymi sejmikami województw. Zwróciła uwagę, że Zespół Parków 

Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz Dylewskich położony jest w granicach dwóch 

województw: warmińsko-mazurskiego i pomorskiego, przy czym większa część Zespołu 

zlokalizowana jest na obszarze województwa warmińsko-mazurskiego.  

Kontynuując wskazała, że projekt uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Parków 

Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz Dylewskich został sporządzony w porozumieniu  

z województwem pomorskim i zaakceptowany przez Sejmik Województwa Pomorskiego, w związku 

z powyższym nadanie statutu leży w kompetencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

 

Radny Marek Chyl podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania statutu 

Zespołowi Parków Krajobrazowych Pojezierza Iławskiego i Wzgórz Dylewskich. 

 

Za pozytywnym przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 3 członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0.  

 

        Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 4 

 

 Sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-

mazurskiego na lata 2016-2022 w latach 2020-2022 

 

Radny Marek Chyl oddał głos Zastępcy Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszce 

Rzymowskiej z prośbą o przedstawienie ww. Sprawozdania.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka Rzymowska przedstawiła 

Sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-mazurskiego  

na lata 2016-2022 w latach 2020-2022, zgodnie z załączoną prezentacją multimedialną stanowiącą 

załącznik nr 5 do niniejszego Protokołu.  

 

              Załącznik nr 5  

 

Radny Marek Chyl podziękował za omówienie Sprawozdania i otworzył dyskusję.  

 

Radna Jolanta Andruszkiewicz zapytała o odpady wytwarzane w szpitalach.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Agnieszka Rzymowska wyjaśniła,  

że szpitale są pod szczególnym nadzorem i dodała, że w katalogu odpadów, odpady medyczne  
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ze względu na swoją charakterystykę, zostały dodatkowo pogrupowane na odpady zakaźne, odpady 

niebezpieczne inne niż zakaźne oraz odpady inne niż niebezpieczne.  

Kolejno poinformowała, że w przypadku odpadów zakaźnych, system zapewnił nadzór Państwowej 

Inspekcji Sanitarnej i wskazała, że na terenie województwa warmińsko-mazurskiego odpady 

medyczne trafiają do spalarni odpadów medycznych, weterynaryjnych i niebezpiecznych przy  

ul. Lubelskiej w Olsztynie.  

 

Radny Marcin Piwowarczyk zapytał o odbiór społeczny nowo powstałej spalarni odpadów 

komunalnych przy ul. Bublewicza w Olsztynie.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska poinformowała, że nie zgłoszono żadnego 

sprzeciwu w kwestii budowy tej spalarni.  

 

Radny Marcin Piwowarczyk poprosił również o informację dotyczącą procedur zagospodarowania 

popiołów z ww. spalarni. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska wyjaśniła, że powyższa kwestia została 

określona w pozwoleniu zintegrowanym, udzielonym przez Marszałka Województwa. 

Następnie wyjaśniła, że powstają dwa rodzaje odpadów, tj. popioły i pyły z oczyszczania spalin,  

a także żużle. Ponadto dodała, że wspomniana spalarnia dysponuje instalacją do sezonowania 

odpadów. Kolejno opisała cały proces i poinformowała, że obecnie jedyną metodą zagospodarowania 

popiołów jest składowanie. 

 

Po wyczerpaniu pytań radny Marek Chyl podziękował za dyskusję i poddał pod głosowanie 

Sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami dla województwa warmińsko-mazurskiego  

na lata 2016-2022 w latach 2020-2022. 

 

Za pozytywnym przyjęciem ww. Sprawozdania głosowało 4 członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0.  

         Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 6 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na rok 2024 

 

Szef Kancelarii Sejmiku, p. Wiktor Marek Leyk poinformował, że radni otrzymali tematy wiodące 

na  sesje Sejmiku Województwa w 2024 roku, które zostały zgłoszone przez Zarząd Województwa. 

Zaznaczył również, że w przypadku dodatkowych tematów wiodących zaproponowanych  

przez Komisje Sejmiku, prosi o ich zgłoszenie do grudniowej sesji Sejmiku. Jednocześnie podkreślił, 

że na sesji Sejmiku mogą być również omawiane tematy, które nie są tematami wiodącymi w Planie 

Pracy. Ponadto poinformował, że z uwagi na przyszłoroczne wybory samorządowe, sesja w kwietniu 

2024 roku prawdopodobnie nie odbędzie się.  

 

Zwrócił też uwagę, że Przewodnicząca Sejmiku w uzasadnionych przypadkach ma możliwość 

korekty terminu sesji. Następnie poprosił o pozytywne zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. 

 

Radny Marek Chyl zapytał, czy są uwagi do Planu Pracy Sejmiku.  

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z czym radny Marek Chyl poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego na rok 2024. 
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Za pozytywnym przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 4 członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

 

          Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 7 

 

4. Zatwierdzenie Protokołu nr 39/2023 z 24 sierpnia 2023 r.  

Radny Marek Chyl zapytał, czy są uwagi do Protokołu Nr 39/2023 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w dniu  

24 sierpnia 2023 r. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem ww. Protokołu głosowało 3 Członków Komisji, przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0.  

 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Radny Marek Chyl poprosił o zgłaszanie propozycji tematów do Planu Pracy Komisji na rok 2024. 

Dodał, że w związku z tym, iż procedowanie przyjęcia Planu Pracy Komisji nastąpi  

na posiedzeniu w lutym 2024 roku zaproponował, aby członkowie Komisji przesłali propozycje drogą 

elektroniczną do Sekretarza Komisji w terminie do 31 stycznia 2024 r. Powyższy termin został 

przyjęty bez uwag. 

 

Kolejno poinformował, że do Przewodniczącej Sejmiku wpłynęło pismo od Marszałka Województwa 

w sprawie udziału radnych w pracach komisji konkursowych oceniających oferty organizacji 

pozarządowych w 2024 roku. Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej została poproszona o wskazanie przedstawicieli do uczestnictwa 

w komisjach konkursowych w następujących obszarach: 

- ekologia i ochrona zwierząt oraz ochrona dziedzictwa przyrodniczego, 

- aktywizacja społeczności lokalnych na obszarach wiejskich, 

- żywność i ochrona dziedzictwa kulinarnego. 

 

Zwrócił uwagę, że w pracach komisji konkursowych nie mogą brać udziału radni będący członkami 

Komisji Rewizyjnej i przypomniał, że w 2023 roku w pracach komisji konkursowej oceniającej oferty 

w obszarze ekologia i ochrona zwierząt oraz ochrona dziedzictwa przyrodniczego brał udział radny 

Marek Chyl, w obszarze aktywizacja społeczności lokalnych na obszarach wiejskich brał udział radny 

Jacek Pawlik, a w obszarze żywność i ochrona dziedzictwa kulinarnego brała udział radna Jolanta 

Andruszkiewicz. 

 

Radny Marek Chyl zaproponował, aby do prac ww. komisji konkursowych w 2024 roku zostały 

zgłoszone te same osoby oraz zapytał, czy wskazani radni wyrażają zgodę.  

Radny Marek Chyl, radny Jacek Pawlik oraz radna Jolanta Andruszkiewicz wyrazili zgodę na udział 

w pracach ww. komisji konkursowych. 

 

W dalszej części radny Marek Chyl poddał pod głosowanie ww. kandydatury. 

 

Za pozytywnym przyjęciem kandydatury radnego Marka Chyla do składu komisji konkursowej 

opiniującej oferty organizacji pozarządowych w 2024 roku z obszaru ekologia i ochrona zwierząt 

oraz ochrona dziedzictwa przyrodniczego głosowało 4 Członków Komisji, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0. 
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Za pozytywnym przyjęciem kandydatury radnego Jacka Pawlika do składu komisji konkursowej 

opiniującej oferty organizacji pozarządowych w 2024 roku z obszaru aktywizacja społeczności 

lokalnych na obszarach wiejskich głosowało 4 Członków Komisji, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. 
 

Za pozytywnym przyjęciem kandydatury radnej Jolanty Andruszkiewicz do składu komisji 

konkursowej opiniującej oferty organizacji pozarządowych w 2024 roku z obszaru żywność i ochrona 

dziedzictwa kulinarnego głosowało 4 Członków Komisji, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad radny Marek Chyl podziękował członkom Komisji za udział  

w obradach. Następnie zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w dniu 13 grudnia 2023 r.  

 

 

         Z upoważnienia  

   Przewodniczącego Komisji 

 

 

              Marek Chyl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Beata Kantolak 

 

 

 

 
 


